
Όνομα: ………………………………………………………………….. Ημερομηνία: ………..……….. 

Αρσενικά Ουσιαστικά σε -ας 

 

 

 

 

 

 

 

 

Μάθαμε ότι όλες οι λεξούλες κλίνονται.  Να πώς κλίνονται τα ουσιαστικά: 

Ενικός Αριθμός 

Ονομαστική  

ποιος; 

ο κάστορας 

Γενική 

ποιανού; 

του κάστορα 

Αιτιατική 

ποιον; 

τον κάστορα 

Κλητική 

φώναξέ τον! 

κάστορα 

Πληθυντικός Αριθμός 

Ονομαστική  

ποιοι 

οι κάστορες 

Γενική  

ποιανών; 

των καστόρων 

Αιτιατική 

ποιονς; 

τους κάστορες 

Κλητική 

φώναξέ τονς! 

κάστορες 

 

1. Δοκίμασε τώρα να κάνεις το ίδιο για τα ουσιαστικά ο ήρωας και ο 

τζίτζικας: 

Αρσενικά: Ο 
Ουσιαστικά: Πρόσωπα, 
ζώα, πράγματα. 
Που τελειώνουν σε -ας: 
π.χ. Ο τζίτζικας, ο 
αγώνας, ο φύλακας κλπ. 

Θυμάμαι! 

ο ένας 

οι πολλοί 



 

 

 

Ενικός Αριθμός 

Πληθυντικός Αριθμός 



2. Συμπλήρωσε το κείμενο βάζοντας κάθε ουσιαστικό στον κατάλληλο τύπο: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

Το βασικό που 

πρέπει να 

θυμάμαι:  

τον ένα 

των πολλών 



3. Διάβασε δυνατά το ποίημα των «τον και των»: 

 

4. Συμπληρώνω με αυτό που ταιριάζει: 

 


